

Mr. LAWFORD (United Kingdom): I had in mind the Economic and Social Council and the International Refugee Organization.

The PRESIDENT (*translated from Russian*): I take it there are no objections to the proposal of the United Kingdom representative, although it does not, of course, offer a solution to the Palestine problem.

The meeting rose at 8.10 p.m.

THREE HUNDRED AND FIFTY-FIFTH MEETING

Held at Lake Success, New York, on Thursday, 19 August 1948, at 8.30 p.m.

President: Mr. J. MALIK (Union of Soviet Socialist Republics).

Present: The representatives of the following countries: Argentina, Belgium, Canada, China, Colombia, France, Syria, Ukrainian Soviet Socialist Republic, Union of Soviet Socialist Republics, United Kingdom, United States of America.

215. Official communiqué

In accordance with rule 55 of the provisional rules of procedure of the Security Council, the following communiqué was issued by the Secretary-General and is circulated in place of a verbatim record:

"The Security Council held its 355th meeting on 19 August in private and considered its draft report to the General Assembly. Observations were made on the amendment submitted by various delegations. After some discussion, the Council approved the whole report, subject to the unanimous agreement of a sub-committee composed of representatives of France, the Ukrainian Soviet Socialist Republic, the Union of Soviet Socialist Republics, the United Kingdom and the United States on the corrections presented by them in the course of the meeting of the Council.

"The sub-committee met on 20 August at 4 p.m. and unanimously approved the corrections to the report."

M. LAWFORD (Royaume-Uni) (*traduit de l'anglais*): Je pensais au Conseil économique et social et à l'Organisation internationale des réfugiés.

Le PRÉSIDENT (*traduit du russe*): Je pense que personne ne s'opposera à la proposition du représentant du Royaume-Uni, bien qu'elle ne résolve pas l'ensemble du problème.

La séance est levée à 20 h. 10.

TROIS-CENT-CINQUANTE-CINQUIÈME SEANCE

Tenue à Lake Success, New-York, le jeudi 19 août 1948, à 20 h. 30.

Président: M. J. MALIK (Union des Républiques socialistes soviétiques).

Présents: Les représentants des pays suivants: Argentine, Belgique, Canada, Chine, Colombie, France, Syrie, République socialiste soviétique d'Ukraine, Union des Républiques socialistes soviétiques, Royaume-Uni, Etats-Unis d'Amérique.

215. Communiqué officiel

Conformément à l'article 55 de son règlement intérieur provisoire, le Conseil de sécurité a fait publier par les soins du Secrétaire général le communiqué suivant, qui tiendra lieu de compte rendu sténographique:

"Le Conseil de sécurité a tenu sa 355ème séance, le 19 août en séance privée; il a procédé à l'examen du projet de rapport à l'Assemblée générale. Certaines remarques ont été faites au sujet des amendements proposés par diverses délégations. Après discussion, le Conseil a approuvé l'ensemble du rapport, sous réserve qu'un sous-comité composé des représentants de la France, de la République socialiste soviétique d'Ukraine, de l'Union des Républiques socialistes soviétiques, du Royaume-Uni et des Etats-Unis donne son accord unanime aux corrections présentées par ces cinq représentants au cours de la séance du Conseil.

"Le sous-comité s'est réuni le 20 août à 16 heures; il a approuvé à l'unanimité les corrections apportées au rapport."